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Protokoll 4/08 
 
 
Møte: Barn, ungdom og kultur komite 

 

 

 

Møtested: Bydelsadministrasjonen, Ekebergveien 243 
Møtetid: Onsdag 14. mai 2008 kl. 19.00     
Sekretariat:  
 
 
Møteleder: Knut Hedemann (A)  
   
Tilstede: Knut Hedemann (A) 

Kjersti Bagle-Tennebø (H) 
Mona Andersen (FrP) 
Anne Louise Hübert (KrF) 
Martin Kirkengen (V) 
Tedd Urnes (SV)  

 

   
Forfall: Andreas Bareid (H)  
   
Som vara møtte: Ingeborg Midtun (H)  
   
I tillegg møtte:   
   
Møtesekretær: Birte Egeland  
 
Åpen halvtime 
Det var 1 som møtte frem under åpen halvtime. Hun la frem sitt syn på forslaget om 
nedleggelse av barneparkene, og anbefalte at de to gjenværende parkene ble slått sammen slik 
at bydelen hadde tilbud om 1 barnepark. Videre foreslo hun at barna som har plass i 
barneparkene burde prioriteres til barnehageplass ved nedleggelse. 
 
Informasjon  

• Utekontakt Morten Dybvik Sitter informerte om utekontaktenes tjenesteområde. 
• Administrasjonen informerte om hovedopptaket 2008 
• Knut Hedemann (A) informerte om fremdriften og status for rehabiliteringen av 

Symra kino 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 20 /08  Godkjenning av innkalling og sakskart - BUK-komiteen....................................... 1 
Sak 21 /08  Godkjenning av protokoll fra møte i komiteen 15.04.2008 .................................... 1 



Sak 22 /08  Invitasjon til deltakelse i kvaliteteskommuneprogrammet ..................................... 2 
Sak 23 /08  Avviksrapportering for mars 2008 .......................................................................... 2 
Sak 24 /08  Budsjettjustering mai 2008 ..................................................................................... 3 
Sak 25 /08  Kommunal plan for idrett og friluftsliv 2009-2012, forslag til sektorplan idrett, 

forslag til sektorplan friluftsliv og forslag til felles plandel for idrett og friluftsliv4 
Sak 26 /08  Bydel Nordstrands overordnede kvalitetssystem.................................................... 7 
 
Eventuelt 
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Sak 20 /08  Godkjenning av innkalling og sakskart - BUK-komiteen 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Innkalling og sakskart godkjennes 
 
BEHANDLING I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
BUK-komiteens behandling: 
Følgende to saker ble meldt til behandling under eventuelt: 

• Anne Louise Hübert (KrF): Status barneparkene i bydelen 
• Knut Hedemann (A): Politisk behandling av saken om ”Aksjon skolevei” 

 
Votering: 
Enstemmig 
 
BUK-komiteens vedtak: 
Innkalling og sakskart godkjennes. 
 
 
 

 Sak 21 /08  Godkjenning av protokoll fra møte i komiteen 
26.02.2008 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Protokoll fra BUK-møte 15.04.2008 godkjennes. 
 
BEHANDLING  VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
BUK-komiteens behandling: 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
BUK-komiteens vedtak: 
Protokoll fra BUK-møte 15.04.2008 godkjennes. 
 
 
 

  
 
 



Sak 22 /08  INVITASJON TIL DELTAKELSE I 
KVALITETSKOMMUNEPROGRAMMET 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget: 
Arbeidsutvalget sender sak om Invitasjon til deltakelse i Kvalitetskommuneprogrammet til 
behandling i: 
Barn, ungdom og kulturkomite 
Helse og sosialkomite 
Byutvikling, miljø og samferdselskomite 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonhemmede 
Ungdomsrådet 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak tiltres. 
 
Til medbestemmelsesutvalget: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak tiltres. 
 
Til arbeidsmiljøutvalget: 
Bydelsdirektørens forsalg til vedtak tiltres. 
 
Til bydelsutvalget: 
Bydelsutvalget tar saken til etterretning 
 
BEHANDLING  VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
BUK-komiteens behandling: 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
BUK-komiteens vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 

  

Sak 23 /08  Avviksrapportering for mars 2008 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget: 
Arbeidsutvalget sender orienteringssak om Avviksrapportering for mars 2008 til behandling 
i: 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Ungdomsrådet 
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Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen 
Barn, ungdom og kulturkomiteen 
Helse- og sosialkomiteen 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i bydelsutvalget tiltres 
 
Til medbestemmelsesutvalget: 
Medbestemmelsesutvalget tar sak om Avviksrapportering for mars 2008 til orientering 
 
Til bydelsutvalget: 

1. Bydelsutvalget tar sak om Avviksrapportering for mars 2008 til etterretning 
 
BEHANDLING  VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
BUK-komiteens behandling: 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
BUK-komiteens vedtak: 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 

  

Sak 24 /08  Budsjettjustering mai 2008 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget: 
Arbeidsutvalget sender sak om budsjettjustering mai 2008 til behandling i: 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Ungdomsrådet 
Barn, ungdom og kulturkomiteen 
Helse- og sosialkomiteen 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i bydelsutvalget tiltres 
 
Til medbestemmelsesutvalget: 
Medbestemmelsesutvalget tar sak om budsjettjustering mai 2008 til orientering 
 
 
Til bydelsutvalget: 



1. Bydelsutvalget vedtar at de framsatte forslag pkt 1-7 på totalt kr 4 910 000  
budsjettjusteres til midlertidig avsetning. 

2. Bydelsutvalget vedtar at det iverksettes ytterligere tiltak for å hindre merforbruk som 
nevnt i denne budsjettjusteringssaken  

3. Bydelsutvalget ber om at det fremmes ny budsjettjusteringssak når det foreligger 
budsjettmessig effekt av de ytterligere tiltak til pkt 2, fortrinnsvis til bydelsutvalgets 
møte i juni. 

 
BEHANDLING  VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
BUK-komiteens behandling: 
Martin Kirkengen (V) stilte spørsmål om hva de reelle konsekvensene blir ved et kutt på 1,5 
millioner i pedagogisk fagsenter. En enstemmig BUK-komité stilte seg bak spørsmålet. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt med følgende tilleggspørsmål: 
Hva blir de reelle konsekvensene ved et kutt på 1,5 millioner i pedagogisk fagsenter. 
 
BUK-komiteens vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt med følgende tilleggspørsmål: 
Hva blir de reelle konsekvensene r ved et kutt på 1,5 millioner i pedagogisk fagsenter. 

 

 Sak 25 /08  Kommunal plan for idrett og friluftsliv 2009-2012, 
forslag til sektorplan idrett, forslag til sektorplan 
friluftsliv og forslag til felles plandel for idrett og 
friluftsliv 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget: 
Saken sendes til: 
Barn, ungdom og kultur 
Byutvikling, miljø og samferdsel 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer, råd og utvalg: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i bydelsutvalget tiltres. 
 
Til bydelsutvalget: 
Uttalelse til Sektorplan idrett 
Felles plandel: 
Bydelsutvalget viser til fellesdelen i planen og ønsker å understreke at drift og vedlikehold av  
anlegg for idrett og friluftsliv er viktig. Ut fra et miljøperspektiv vil vedlikehold og 
videreføring av eksisterende anlegg stå sentralt. Bydelsutvalget etterspør derfor om 
vedlikehold kan vurderes omfattet av spillemiddelordningen, og om dette kan følges opp 
videre i forhold til rett myndighet. 
 
Det er mange forslag til anlegg i Ekebergområdet. Bydelsutvalget viser i den sammenheng til 
det igangsatte reguleringsarbeidet for Ekebergsletta med omkringliggende områder. 
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Bydelsutvalget mener det er viktig å se nærmere på dagens krav til anlegg, utforming og 
behov, sett opp mot områdets karakter, allmennhetens tilgang til området og 
verneinteressene. Bydelsutvalget ønsker av den grunn å uttale seg til kommende 
utbyggingssaker. 
 
Prioriterte forslag utenfor økonomirammen etter anleggskategori: 
I gjeldende plan står flerbrukshallen på Lambertseter oppført med 3. prioritet. Nå er den 
tildelt 5. prioritet. Bydelsutvalget mener gjeldende prioritet skal videreføres og etterlyser 
samtidig prinsippene som legges til grunn i forbindelse med rullering og tildeling av prioritet 
for hallene. Dersom dette skyldes en feil bes det rettet. 
 
Bydelsutvalget forutsetter at uprioriterte anlegg vil vurderes og rulleres  i forbindelse med  
revisjon av sektorplanene i planperioden 2009 – 2012, avhengig av budsjettrammer. Videre at 
prioriterte anlegg vil rykke opp etter hvert som anleggene etableres innenfor planperioden.  
 
Uttalelse til Sektorplan friluftsliv 
Felles plandel: 
Bydelsutvalget viser til fellesdelen i planen og ønsker å understreke at drift og vedlikehold av  
anlegg for idrett og friluftsliv er viktig. Ut fra et miljøperspektiv vil vedlikehold og 
videreføring av eksisterende anlegg stå sentralt. Bydelsutvalget etterspør derfor om 
vedlikehold kan vurderes omfattet av spillemiddelordningen, og om dette kan følges opp 
videre i forhold til rett myndighet. 
 
Det er mange forslag til anlegg i Ekebergområdet. Bydelsutvalget viser i den sammenheng til 
det igangsatte reguleringsarbeidet for Ekebergsletta med omkringliggende områder. 
Bydelsutvalget mener det er viktig å se nærmere på dagens krav til anlegg, utforming og 
behov, sett opp mot områdets karakter, allmennhetens tilgang til området og 
verneinteressene. Bydelsutvalget ønsker av den grunn å uttale seg til kommende 
utbyggingssaker.  
 
Handlingsprogram for investeringer: 
Rehabilitering av eksisterende undergang for å bedre tilgangen til Katten fremgår av 
oversikten, men er ikke tildelt prioritet i forhold til kommunale midler. Bydelsutvalget ønsker 
å påpeke at det lenge har blitt etterlyst en oppgradering av dette krysningspunktet som står og 
forfaller. Bydelsutvalget mener en oppgraderig bør prioriteres, og eventuelt kan knyttes opp 
mot tiltak på kommunal grunn i forbindelse med Strandsoneprosjektet. 
 
Når det gjelder utvidelse av badeplassen Sæterstranden så fremgår denne  av oversikten, men 
er ikke tildelt prioritet i forhold til kommunale midler. Bydelsutvalget mener stranden har 
potensial for videre utvikling, blant annet i forhold til aktiviteter rettet mot de yngre delen av 
befolkningen. Tiltak bør av den grunn vurderes i forbindelse med Strandsoneprosjektet. 
 
Bydelsutvalget etterlyser forslaget vedrørende lysløypa på Lambertseter som antageligvis vil 
passe best inn under sektorplan idrett. Dersom forslaget har falt ut bes det inntatt i planen. 
 
Bydelsutvalget forutsetter at uprioriterte anlegg vil vurderes og rulleres i forbindelse med  
revisjon av sektorplanene i planperioden 2009 – 2012, avhengig av budsjettrammer. 
Prioriterte anlegg vil rykke opp etter hvert som anleggene etableres innenfor planperioden.  
 
BEHANDLING  VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 



BUK-komiteens behandling: 
Martin Kirkengen (V) fremmet følgende forslag: 
• BUK-komiteen beklager at saksdokumentene forelå så sent at det ble vanskelig å gi saken 

en fullgod behandling. 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt 
 
Knut Hedemann (A) fremmet  forslag til endring  til Uttalelse til Sektorplan idrett: 

• Ekeberg skoles flerbrukshall må også samarbeid med Undervisningsbygg KF tidfestes 
inn i økonomiplanen slik at Ekeberg skole og nærmiljøet får et anstendig 
kroppsøvingstilbud. 

 
Votering: 
Enstemmig vedtatt 
 
Anne Louise Hübert (KrF) fremmet følgendeforslag om endring  til Uttalelse til Sektorplan 
friluftsliv: 
-Tiltak bør): endres til: Tiltak må. Deretter beskrives konkrete sikringstiltak som et tillegg: 
 

• Når det gjelder utvidelse av badeplassen Sæterstranden så fremgår denne  av 
oversikten, men er ikke tildelt prioritet i forhold til kommunale midler. Bydelsutvalget 
mener stranden har potensial for videre utvikling, blant annet i forhold til aktiviteter 
rettet mot de yngre delen av befolkningen. Tiltak må av den grunn vurderes i 
forbindelse med Strandsoneprosjektet, særlig sikringstiltak som: Flere stiger samt 
stupebrett som skal for forhindre at stupende skader seg på steinene.  

 
Votering: 
Enstemmig vedtatt 
 
BUK-komiteens vedtak: 
Uttalelse til Sektorplan idrett 
Felles plandel: 
Bydelsutvalget viser til fellesdelen i planen og ønsker å understreke at drift og vedlikehold av  
anlegg for idrett og friluftsliv er viktig. Ut fra et miljøperspektiv vil vedlikehold og 
videreføring av eksisterende anlegg stå sentralt. Bydelsutvalget etterspør derfor om 
vedlikehold kan vurderes omfattet av spillemiddelordningen, og om dette kan følges opp 
videre i forhold til rett myndighet. 
 
Det er mange forslag til anlegg i Ekebergområdet. Bydelsutvalget viser i den sammenheng til 
det igangsatte reguleringsarbeidet for Ekebergsletta med omkringliggende områder. 
Bydelsutvalget mener det er viktig å se nærmere på dagens krav til anlegg, utforming og 
behov, sett opp mot områdets karakter, allmennhetens tilgang til området og 
verneinteressene. Bydelsutvalget ønsker av den grunn å uttale seg til kommende 
utbyggingssaker. 
 
Ekeberg skoles flerbrukshall må også i samarbeid med Undervisningsbygg KF tidfestes inn i 
økonomiplanen slik at Ekeberg skole og nærmiljøet får et anstendig kroppsøvingstilbud. 
 
Prioriterte forslag utenfor økonomirammen etter anleggskategori: 
I gjeldende plan står flerbrukshallen på Lambertseter oppført med 3. prioritet. Nå er den 
tildelt 5. prioritet. Bydelsutvalget mener gjeldende prioritet skal videreføres og etterlyser 
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samtidig prinsippene som legges til grunn i forbindelse med rullering og tildeling av prioritet 
for hallene. Dersom dette skyldes en feil bes det rettet. 
 
Bydelsutvalget forutsetter at uprioriterte anlegg vil vurderes og rulleres  i forbindelse med  
revisjon av sektorplanene i planperioden 2009 – 2012, avhengig av budsjettrammer. Videre at 
prioriterte anlegg vil rykke opp etter hvert som anleggene etableres innenfor planperioden.  
 
Uttalelse til Sektorplan friluftsliv 
Felles plandel: 
Bydelsutvalget viser til fellesdelen i planen og ønsker å understreke at drift og vedlikehold av  
anlegg for idrett og friluftsliv er viktig. Ut fra et miljøperspektiv vil vedlikehold og 
videreføring av eksisterende anlegg stå sentralt. Bydelsutvalget etterspør derfor om 
vedlikehold kan vurderes omfattet av spillemiddelordningen, og om dette kan følges opp 
videre i forhold til rett myndighet. 
 
Det er mange forslag til anlegg i Ekebergområdet. Bydelsutvalget viser i den sammenheng til 
det igangsatte reguleringsarbeidet for Ekebergsletta med omkringliggende områder. 
Bydelsutvalget mener det er viktig å se nærmere på dagens krav til anlegg, utforming og 
behov, sett opp mot områdets karakter, allmennhetens tilgang til området og 
verneinteressene. Bydelsutvalget ønsker av den grunn å uttale seg til kommende 
utbyggingssaker.  
 
Handlingsprogram for investeringer: 
Rehabilitering av eksisterende undergang for å bedre tilgangen til Katten fremgår av 
oversikten, men er ikke tildelt prioritet i forhold til kommunale midler. Bydelsutvalget ønsker 
å påpeke at det lenge har blitt etterlyst en oppgradering av dette krysningspunktet som står og 
forfaller. Bydelsutvalget mener en oppgraderig bør prioriteres, og eventuelt kan knyttes opp 
mot tiltak på kommunal grunn i forbindelse med Strandsoneprosjektet. 
 
Når det gjelder utvidelse av badeplassen Sæterstranden så fremgår denne  av oversikten, men 
er ikke tildelt prioritet i forhold til kommunale midler. Bydelsutvalget mener stranden har 
potensial for videre utvikling, blant annet i forhold til aktiviteter rettet mot de yngre delen av 
befolkningen. Tiltak må av den grunn vurderes i forbindelse med Strandsoneprosjektet, særlig 
sikringstiltak som: Flere stiger samt stupebrett som skal forhindre at stupende skader seg på 
steinene.  
 
Bydelsutvalget etterlyser forslaget vedrørende lysløypa på Lambertseter som antageligvis vil 
passe best inn under sektorplan idrett. Dersom forslaget har falt ut bes det inntatt i planen. 
 
Bydelsutvalget forutsetter at uprioriterte anlegg vil vurderes og rulleres i forbindelse med  
revisjon av sektorplanene i planperioden 2009 – 2012, avhengig av budsjettrammer. 
Prioriterte anlegg vil rykke opp etter hvert som anleggene etableres innenfor planperioden.  
 
 
 
 
 
 

 Sak 26 /08  Bydel Nordstrands overordnede kvalitetssystem 
 



BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget: 
Arbeidsutvalget sender sak om Bydel Nordstrands overordnede kvalitetssystem til behandling 
i: 
Barn, ungdom og kulturkomite 
Helse- og sosialkomite 
Byutvikling, miljø og samferdselskomite 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Ungdomsrådet 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak tiltres 
 
Til medbestemmelsesutvalget: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak tiltres 
 
Til arbeidsmiljøutvalget: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak tiltres 
 
Til bydelsutvalget: 
Bydelsutvalget tar sak om Bydel Nordstrands overordnede kvalitetssystem til orientering. 
 
BEHANDLING  VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
BUK-komiteens behandling: 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
BUK-komiteens vedtak: 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak tiltres 
 
Eventuelt 
 
Anne Louise Hübert (KrF) fikk orientering om status for barneparkene. 
 
Knut Hedemann (A) beklaget  at saken om ”Aksjon skolevei” ikke ble lagt til behandling i 
BUK-komiteen. 
  
Møtet ble hevet kl. 21.40 
 
Bydel Nordstrand, 15.05.2008 
 
Knut Hedemann 
leder av BUK-komiteen 
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	2. Bydelsutvalget vedtar at det iverksettes ytterligere tiltak for å hindre merforbruk som nevnt i denne budsjettjusteringssaken 
	3. Bydelsutvalget ber om at det fremmes ny budsjettjusteringssak når det foreligger budsjettmessig effekt av de ytterligere tiltak til pkt 2, fortrinnsvis til bydelsutvalgets møte i juni.
	BUK-komiteens behandling:
	Martin Kirkengen (V) stilte spørsmål om hva de reelle konsekvensene blir ved et kutt på 1,5 millioner i pedagogisk fagsenter. En enstemmig BUK-komité stilte seg bak spørsmålet.
	Votering:
	Hva blir de reelle konsekvensene ved et kutt på 1,5 millioner i pedagogisk fagsenter.
	Hva blir de reelle konsekvensene r ved et kutt på 1,5 millioner i pedagogisk fagsenter.
	BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK
	Til arbeidsutvalget:
	Saken sendes til:
	Barn, ungdom og kultur
	Byutvikling, miljø og samferdsel
	Bydelsutvalget
	Til komiteer, råd og utvalg:
	Bydelsdirektørens forslag til vedtak i bydelsutvalget tiltres.
	Til bydelsutvalget:
	Uttalelse til Sektorplan idrett
	Felles plandel:
	Bydelsutvalget viser til fellesdelen i planen og ønsker å understreke at drift og vedlikehold av 
	anlegg for idrett og friluftsliv er viktig. Ut fra et miljøperspektiv vil vedlikehold og videreføring av eksisterende anlegg stå sentralt. Bydelsutvalget etterspør derfor om vedlikehold kan vurderes omfattet av spillemiddelordningen, og om dette kan følges opp videre i forhold til rett myndighet.
	Det er mange forslag til anlegg i Ekebergområdet. Bydelsutvalget viser i den sammenheng til det igangsatte reguleringsarbeidet for Ekebergsletta med omkringliggende områder. Bydelsutvalget mener det er viktig å se nærmere på dagens krav til anlegg, utforming og behov, sett opp mot områdets karakter, allmennhetens tilgang til området og verneinteressene. Bydelsutvalget ønsker av den grunn å uttale seg til kommende utbyggingssaker.
	Prioriterte forslag utenfor økonomirammen etter anleggskategori:
	I gjeldende plan står flerbrukshallen på Lambertseter oppført med 3. prioritet. Nå er den tildelt 5. prioritet. Bydelsutvalget mener gjeldende prioritet skal videreføres og etterlyser samtidig prinsippene som legges til grunn i forbindelse med rullering og tildeling av prioritet for hallene. Dersom dette skyldes en feil bes det rettet.
	Bydelsutvalget forutsetter at uprioriterte anlegg vil vurderes og rulleres  i forbindelse med  revisjon av sektorplanene i planperioden 2009 – 2012, avhengig av budsjettrammer. Videre at prioriterte anlegg vil rykke opp etter hvert som anleggene etableres innenfor planperioden. 
	Uttalelse til Sektorplan friluftsliv
	Felles plandel:
	Bydelsutvalget viser til fellesdelen i planen og ønsker å understreke at drift og vedlikehold av 
	anlegg for idrett og friluftsliv er viktig. Ut fra et miljøperspektiv vil vedlikehold og videreføring av eksisterende anlegg stå sentralt. Bydelsutvalget etterspør derfor om vedlikehold kan vurderes omfattet av spillemiddelordningen, og om dette kan følges opp videre i forhold til rett myndighet.
	Det er mange forslag til anlegg i Ekebergområdet. Bydelsutvalget viser i den sammenheng til det igangsatte reguleringsarbeidet for Ekebergsletta med omkringliggende områder. Bydelsutvalget mener det er viktig å se nærmere på dagens krav til anlegg, utforming og behov, sett opp mot områdets karakter, allmennhetens tilgang til området og verneinteressene. Bydelsutvalget ønsker av den grunn å uttale seg til kommende utbyggingssaker. 
	Handlingsprogram for investeringer:
	Rehabilitering av eksisterende undergang for å bedre tilgangen til Katten fremgår av oversikten, men er ikke tildelt prioritet i forhold til kommunale midler. Bydelsutvalget ønsker å påpeke at det lenge har blitt etterlyst en oppgradering av dette krysningspunktet som står og forfaller. Bydelsutvalget mener en oppgraderig bør prioriteres, og eventuelt kan knyttes opp mot tiltak på kommunal grunn i forbindelse med Strandsoneprosjektet.
	Når det gjelder utvidelse av badeplassen Sæterstranden så fremgår denne  av oversikten, men er ikke tildelt prioritet i forhold til kommunale midler. Bydelsutvalget mener stranden har potensial for videre utvikling, blant annet i forhold til aktiviteter rettet mot de yngre delen av befolkningen. Tiltak bør av den grunn vurderes i forbindelse med Strandsoneprosjektet.
	Bydelsutvalget etterlyser forslaget vedrørende lysløypa på Lambertseter som antageligvis vil passe best inn under sektorplan idrett. Dersom forslaget har falt ut bes det inntatt i planen.
	Bydelsutvalget forutsetter at uprioriterte anlegg vil vurderes og rulleres i forbindelse med  revisjon av sektorplanene i planperioden 2009 – 2012, avhengig av budsjettrammer. Prioriterte anlegg vil rykke opp etter hvert som anleggene etableres innenfor planperioden. 
	BUK-komiteens behandling:
	Martin Kirkengen (V) fremmet følgende forslag:
	 BUK-komiteen beklager at saksdokumentene forelå så sent at det ble vanskelig å gi saken en fullgod behandling.
	Votering:
	Knut Hedemann (A) fremmet  forslag til endring  til Uttalelse til Sektorplan idrett:
	 Ekeberg skoles flerbrukshall må også samarbeid med Undervisningsbygg KF tidfestes inn i økonomiplanen slik at Ekeberg skole og nærmiljøet får et anstendig kroppsøvingstilbud.
	Votering:
	Anne Louise Hübert (KrF) fremmet følgendeforslag om endring  til Uttalelse til Sektorplan friluftsliv:
	-Tiltak bør): endres til: Tiltak må. Deretter beskrives konkrete sikringstiltak som et tillegg:
	 Når det gjelder utvidelse av badeplassen Sæterstranden så fremgår denne  av oversikten, men er ikke tildelt prioritet i forhold til kommunale midler. Bydelsutvalget mener stranden har potensial for videre utvikling, blant annet i forhold til aktiviteter rettet mot de yngre delen av befolkningen. Tiltak må av den grunn vurderes i forbindelse med Strandsoneprosjektet, særlig sikringstiltak som: Flere stiger samt stupebrett som skal for forhindre at stupende skader seg på steinene. 
	Votering:
	Uttalelse til Sektorplan idrett
	Felles plandel:
	Bydelsutvalget viser til fellesdelen i planen og ønsker å understreke at drift og vedlikehold av 
	anlegg for idrett og friluftsliv er viktig. Ut fra et miljøperspektiv vil vedlikehold og videreføring av eksisterende anlegg stå sentralt. Bydelsutvalget etterspør derfor om vedlikehold kan vurderes omfattet av spillemiddelordningen, og om dette kan følges opp videre i forhold til rett myndighet.
	Det er mange forslag til anlegg i Ekebergområdet. Bydelsutvalget viser i den sammenheng til det igangsatte reguleringsarbeidet for Ekebergsletta med omkringliggende områder. Bydelsutvalget mener det er viktig å se nærmere på dagens krav til anlegg, utforming og behov, sett opp mot områdets karakter, allmennhetens tilgang til området og verneinteressene. Bydelsutvalget ønsker av den grunn å uttale seg til kommende utbyggingssaker.
	Ekeberg skoles flerbrukshall må også i samarbeid med Undervisningsbygg KF tidfestes inn i økonomiplanen slik at Ekeberg skole og nærmiljøet får et anstendig kroppsøvingstilbud.
	Prioriterte forslag utenfor økonomirammen etter anleggskategori:
	I gjeldende plan står flerbrukshallen på Lambertseter oppført med 3. prioritet. Nå er den tildelt 5. prioritet. Bydelsutvalget mener gjeldende prioritet skal videreføres og etterlyser samtidig prinsippene som legges til grunn i forbindelse med rullering og tildeling av prioritet for hallene. Dersom dette skyldes en feil bes det rettet.
	Bydelsutvalget forutsetter at uprioriterte anlegg vil vurderes og rulleres  i forbindelse med  revisjon av sektorplanene i planperioden 2009 – 2012, avhengig av budsjettrammer. Videre at prioriterte anlegg vil rykke opp etter hvert som anleggene etableres innenfor planperioden. 
	Uttalelse til Sektorplan friluftsliv
	Felles plandel:
	Bydelsutvalget viser til fellesdelen i planen og ønsker å understreke at drift og vedlikehold av 
	anlegg for idrett og friluftsliv er viktig. Ut fra et miljøperspektiv vil vedlikehold og videreføring av eksisterende anlegg stå sentralt. Bydelsutvalget etterspør derfor om vedlikehold kan vurderes omfattet av spillemiddelordningen, og om dette kan følges opp videre i forhold til rett myndighet.
	Det er mange forslag til anlegg i Ekebergområdet. Bydelsutvalget viser i den sammenheng til det igangsatte reguleringsarbeidet for Ekebergsletta med omkringliggende områder. Bydelsutvalget mener det er viktig å se nærmere på dagens krav til anlegg, utforming og behov, sett opp mot områdets karakter, allmennhetens tilgang til området og verneinteressene. Bydelsutvalget ønsker av den grunn å uttale seg til kommende utbyggingssaker. 
	Handlingsprogram for investeringer:
	Rehabilitering av eksisterende undergang for å bedre tilgangen til Katten fremgår av oversikten, men er ikke tildelt prioritet i forhold til kommunale midler. Bydelsutvalget ønsker å påpeke at det lenge har blitt etterlyst en oppgradering av dette krysningspunktet som står og forfaller. Bydelsutvalget mener en oppgraderig bør prioriteres, og eventuelt kan knyttes opp mot tiltak på kommunal grunn i forbindelse med Strandsoneprosjektet.
	Når det gjelder utvidelse av badeplassen Sæterstranden så fremgår denne  av oversikten, men er ikke tildelt prioritet i forhold til kommunale midler. Bydelsutvalget mener stranden har potensial for videre utvikling, blant annet i forhold til aktiviteter rettet mot de yngre delen av befolkningen. Tiltak må av den grunn vurderes i forbindelse med Strandsoneprosjektet, særlig sikringstiltak som: Flere stiger samt stupebrett som skal forhindre at stupende skader seg på steinene. 
	Bydelsutvalget etterlyser forslaget vedrørende lysløypa på Lambertseter som antageligvis vil passe best inn under sektorplan idrett. Dersom forslaget har falt ut bes det inntatt i planen.
	Bydelsutvalget forutsetter at uprioriterte anlegg vil vurderes og rulleres i forbindelse med  revisjon av sektorplanene i planperioden 2009 – 2012, avhengig av budsjettrammer. Prioriterte anlegg vil rykke opp etter hvert som anleggene etableres innenfor planperioden. 
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	Arbeidsutvalget sender sak om Bydel Nordstrands overordnede kvalitetssystem til behandling i:
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	Ingen forslag fremmet
	Votering:
	Anne Louise Hübert (KrF) fikk orientering om status for barneparkene.
	Knut Hedemann (A) beklaget  at saken om ”Aksjon skolevei” ikke ble lagt til behandling i BUK-komiteen.
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